

# Bestyrelsesmøde FKO tirsdag d. 26.03.24 kl. 16.30

<b>Referat</b>	Tilstede: Jørn Dyhrberg Hansen <b>JDH</b> , Jørgen Knudsen <b>JK</b> , Henriette Echwald <b>HE</b> , Daniel Allerup <b>DA</b> , Camilla Lyngø <b>CL</b> , Henrik Beckwith <b>HB</b> , Peder Jørgensen <b>PJ</b> , Ursula Søborg <b>US</b> . Fraværende:
----------------	--

<b>1. Referat fra sidst og dagens dagsorden</b>	Referat fra 19.02.24 og dagens dagsorden er godkendt.
<b>2. Økonomi/regnskab 2023 inkl. budget 2024</b>	<p><b>Regnskab:</b> Der er sendt saldobalance ud til alle. I skal se på jeres overskredet poster, da enkelte poster allerede er gået over det budgetterede. Hvis i ved jeres samlede budget vil gå i minus, skal dette bringes for bestyrelsen. Det undersøges forsat om vi kan få læseadgang til økonomisystemet.</p> <p>Der arbejdes på en arbejdsgang ift. børneattester. Jørn, Henriette og Daniel mødes om dette.</p> <p>Der skal forsat laves udlæg i afdelingerne, da vi ikke har personlige kort. Ved større udlæg kan der laves udlæg fra en FKO konto.</p> <p><b>Budget:</b> Der vil fremover komme regninger for annoncer fra sn.dk, da vi har valgt en ny model, hvor vi får hele beløbet for udbringning udbetalt og ikke får annoncer som betaling. Vi annoncerer primært på sociale medier, hvorfor det ikke kan betale sig for os at forsætte den tidligere aftale.</p>
<b>3. Projekter</b>	<p><b>VKI JDH:</b> Der er kommet regnskab på forbruget af el og vand. Der afventes yderligere tal fra kommunen.</p> <p><b>"Vig byskov" JDH:</b> Vi skal have styr på om vi kan leje de grunde vi ønsker. Vi skal kunne leje dem i mere end 3 år. Fundraiseren præsterer ikke det vi havde forventet. Tennisklubben er inddraget i arbejdet med paddelanlægget og skal herefter komme med et oplæg ift. de ligeledes ønsker en tennishal.</p>

	<p><b>Klubhus FKO PJ:</b> Vi har været oppe og se på det. Budgettet holdes og der er styr på de frivillige. Tidsplanen holdes. Der arbejdes på rejsegilde en fredag omkring kl. 12.00. Der er anvist sted til vand og vandværket leverer materialer til dette. Vi får gode priser ved STARK.</p> <p><b>Foreningshus JDH:</b> Huset drifter og vi skal afholde generalforsamling der.</p>
<p><b>4. Opfølgning på Vig festival 2024, arrangement koncert 2024 og 3-dages marked</b></p>	<p><b>Vig festival JDH:</b> Der er afholdt opfølgingsmøde. Festivalen er snart udsolgt.</p> <p><b>Arrangement koncert 2024 JDH:</b> Der er sendt en liste ud med kunstnere. Der er styr på lyd og lys samt scene. Vi skal finde ud af hvilke kunstnere vi ønsker. Der vil være omkring 100-110.000 kr. til musik.</p> <p>Vi arbejder videre med Back to Back og Die Herren.</p> <p>Alle hører nærmere omkring opgaverne som de enkelte afdelinger skal stå for.</p> <p>Arrangementet afholdes sidste fredag i juli.</p> <p><b>3-dages marked JDH:</b> Vi skal have styr på antallet af hjælpere. Ejerskabet tilhører Vig Familieby, Vig Festivalen og FK Odsherred. Økonomien går igennem FK Odsherred.</p>
<p><b>5. De enkelte udvalgsrepræsentanter</b></p>	<p><b>PJ - Fodbold:</b> Peder og Jørgen beretter for fodboldafdelingen, i det Michael Aaquist har trukket sig fra bestyrelsen. Fodboldudvalget finder en ny repræsentant og har udkig på flere som kan være kandidater. Indtil da vil Peder berette om fodboldafdelingens aktiviteter, men er ikke repræsentant for denne afdeling. Peder deltager i bestyrelsesmøderne så længe klubhusbyggeriet står på.</p> <p>Der bliver nu trænet på græs. Næste turneringskamp er lige om hjørnet.</p>

Vi har kørt med reklamer, som er gået ok. Alle har været ud at køre. 68 reklamer pr. medlem i klubben. Stor opbakning.

JK: Der er lavet en spørgerunde og herefter skal denne evalueres til et kommende møde. Udviklingspunkter er kommunikation og opgavefordeling. Vi scorer næsthøjest ift. forældre tilfredshed.

**HB – Vig motion:** Møde DGI store foreningsdrevne fitnessforeninger i Skive 9. marts med besøg hos Seier Fitness og DGI Aarhus på vejen. Udover VM var også Tune repræsenteret fra Sjælland, øvrige foreninger fra det jyske. DGI har opgjort antallet af frivillige fitnessforeninger til ca. 380 hvoraf ca. 35 har mere end 700 medlemmer.

Vi har fortsat mere end 700 medlemmer fordelt på nedenstående hovedgrupper;

Odsherred Kommune; Fra 21 til 29

FKO; Fra 40 til 35

Øvrige "foreninger"; Fra 9 til 8

VF hjælpere; Fra 40 til 31

Super Brugsen, Vig; Stabilt på 4

Granhøjen; Stabilt på 7

48% af medlemmerne er tilmeldt BS, 16 % klippekort samt 11 % 12 mdr. medlemskab – I alt er 75% på enten en BS, 12 mdr. eller klippekort aftale!!

Igangværende udskiftning af sæder er ca. 50% - Vi overvejer at skifte de resterende så der bliver et ens udtryk. De nye sæder er mørkegrå og betyder, at maskinerne nærmest ser nye ud.

Players First har haft en svarprocent på 45% udaf de ca. 600 vi sendte ud til. Der er en klar tendens med positiv udvikling af VM med stor ros til Jessie. DGI har været forbi i fredags og interviewe Jessie på baggrund af, at VM er det første Fitnesscenter som 2 år i træk har benyttet Players First.

DGI arrangerer en fælles tur til La Santa Sport for instruktører; hvilke muligheder har VM for at søge rejse midler?? (20. – 27. september 2024, ca. 10ts./person)

	<p>JH: Alle kan søge om midler via vores puljer, men dette skal ske inden budgettet for det igangværende år er lavet færdigt, så midlerne til diverse ture, arrangementer, investeringer osv. kan sættes til side i budgettet.</p> <p><b>DA - Boksning:</b> Der trænes intenst til næste diplomkamp på ungeholdet. Det er en udfordring at finde frivillige til Vig Festivalen.</p> <p><b>CL - Håndbold:</b> Vi har afslutninger i øjeblikket. Vi har ansat en træner udefra som træner i en højere serie, hvorfor vi er spændte på om vores hold lever op til hans forventninger.</p> <p><b>JK - Floorball:</b> Begge hold kører fornuftigt med fint fremmøde til træning. Ekstra træning er lagt ind Skærtorsdag og Påskesøndag. Begge dage kl. 10-12. Påskefrokost afholdes den 6. april i "klubhuset" ude på Lyngen.</p> <p><b>HE - Kajak:</b> Vi har forespurgt om vi kan få tilskud 5850 kr. til førstehjælpkursus for de nye instruktører gennem uddannelsespuljen. Pengene bevilges af en samlet bestyrelse. Der har været medlemsmøde og forskellige opgaver er blevet fordelt. Der var mødt 5 op til informationsdag. Vi er gode til at lave ting sammen. Vi har haft en spørgerunde og folk var generelt glade for klubben, men dog synes nogle der manglede bade faciliteter.</p>
<p><b>6. Åbent punkt for tilføjelser</b></p>	<p><b>Folkeoplysningsudvalg:</b> Intet nyt.</p> <p>Vi skal indstille en til posten som suppleant i det Ursula udtræder og i stedet er udvalgt som bestyrelsesmedlem fra håndboldafdelingen. Bestyrelsen har samlet peget på Lone Marcussen som kandidat til suppleantposten. Jørgen og Henriette er på valg i år og begge ønsker genvalg.</p>
<p><b>7. Dato for nyt bestyrelsesmøde</b></p>	<p><b>Generalforsamling 12.04.24 kl. 17.00.</b></p> <p><b>Næste bestyrelsesmøde:</b> Torsdag den 18.04.24 kl. 17.00.</p>
<p><b>8. Eventuelt</b></p>	<p>Hvis i allerede nu ved, hvor mange i kommer fra de enkelte afdelinger, vil Jørn gerne vide dette af hensyn til madbestilling til generalforsamlingen.</p>

